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ZÁPIS 
 
 

ze zasedání řádné valné hromady 
GOLF CLUBU AUSTERLITZ 

se sídlem ve Slavkově u Brna, Na golfovém hřišti 1510 
konané dne 27.2.1.2012 v 18:00 hodin v prostorách restaurace Golf Hotelu Austerlitz ve  

Slavkově u Brna 
 
 
 

Přítomno:       67 
Plná moc:       52 
Celkem platných hlasů pro VH: 119 
 
 
Program: 
 
 
1. Zahájení. 
2. Schválení jednacího, volebního a hlasovacího řádu. 
3. Volba orgánů VH 
    - předsedající 
    - mandátová, návrhová a volební komise 
    - zapisovatel a ověřovatelé zápisu 
4. Výroční zpráva prezidenta GCA za rok 2011. 
5. Zpráva o hospodaření za rok 2011 a její schválení. 
6. Zpráva o činnosti TCM GCA za rok 2011. 
7. Zpráva o činnosti STK GCA za rok 2011. 
8. Volba prezidenta GCA 
9. Volba členů SR GCA 
10. Návrh rozpočtu GCA pro rok 2012 a jeho schválení. 
11. Změna stanov 
12. Diskuse. 
13. Usnesení. 
14. Závěr. 
 
 
 
 
 
 

Bod 1) Zahájení 
 

 Zahájení valné hromady provedl prezident klubu JUDr. Jiří Kovář, který přivítal přítomné členy. 
Na základě prezenční listiny konstatoval, že přítomní členové GOLF CLUBU AUSTERLITZ v počtu 67 
členů s hlasem rozhodujícím disponují 119 platnými hlasy na základě 52 plných mocí, tj. více jak 10 % z 
celkového počtu členů. Celkový počet členů ke dni konání VH je 620 členů s hlasem rozhodujícím. 
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Bod 2) Schválení jednacího a hlasovacího řádu 

 

 Jelikož nebylo žádných připomínek k jednacímu a hlasovacímu řádu, VH tento schválila 
jednomyslně. 
 
 
 
Bod 3) Schválení programu VH 

 

 Původní program jednání  VH byl doplněn o bod 11/ Doplnění stanov týkající se zániku členství. 
VH tento program jednomyslně schválila.  
 
 
 
 
Bod 3) Volba orgánů VH 

 

 Proběhla následovně: 
 
VH řídil prezident GCA JUDr. Jiří Kovář 
 
a) Mandátová komise navržena ve složení: paní Dana Floderová, paní Luďka Kučerková –  
zvoleny jednomyslně  
 
b) Návrhová komise navržena ve složení: Ing. Miroslav Kučerka, pan Dalibor Pánek,  
pan Roman Kuchyňka, Ing. Ivo Švejcar – zvoleni jednomyslně 
 
c) Volební komise navržena ve složení: Ing. Michal Hlaváč, paní Marta Svobodová, Ing. Roman Nagy,   
MUDr. Milan Vantuch, Ing. Jiří Ručný, Ing. Michal Chaloupka - zvoleni jednomyslně 
 
d.)Jako zapisovatel byl navržen: Ing. Jiří Uherek - zvolen jednomyslně  
 
e.)Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi: Radka Vlašínová, Radim Válka  - zvoleni jednomyslně 
  
 
 
 
Bod 4) Výroční zpráva prezidenta GCA za rok 2011 
 

 Zpráva byla přednesena prezidentem klubu JUDr. Jiřím Kovářem. Plné znění zprávy je přílohou 
tohoto zápisu. Prezident poděkoval trenérovi, realizačnímu týmu a hráčům za práci pro klub a 
reprezentaci klubu.  
 Prezident  informoval o ukončení práce trenéra Ing.Jiřího Kromichala ze zdravotních důvodů a 
poděkoval mu za jeho práci pro GCA a představil nového trenéra pana Iana Campbella a popřál mu 
mnoho zdaru v trenérské činnosti. 
 Prezident dále informoval VH o činnosti správní rady (SR) za rok 2011 a zmínil se o výhledech na 
rok 2012. SR zasedala během roku 14x a jednotlivé zápisy z jednání jsou uveřejněny na www.gca.cz 
 SR neschválila placení ročních členských příspěvků přes platební karty a to z důvodu 4% 
poplatku, který by musel hradit klub. 
 Prezident ve svém projevu seznámil přítomné s akcemi, které jsou plánované na rok 2012. Jedná 
se především o 14 garantovaných klubových turnajů. Dále potvrdil pokračování středečních 
handicapových dnů. Dále uvedl, že probíhají jednání s některými kluby o uzavření dohod o reciproční 
spolupráci. S golfovým klubem ve Skalici je podepsaná smlouva i pro letošní rok. 
             GCA má v současnosti ve všech druzích členství celkem 872 členů. 
 
Dotazy ke zprávě nebyly vzneseny a VH vzala na vědomí „Výroční zprávu“ v plném znění. 
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Bod 5) Zpráva o hospodaření za rok 2011 a její schválení 
 

 Předseda valné hromady předal slovo panu Ing. Sedláčkovi, který přednesl zprávu o hospodaření 
klubu v roce 2011. Kopie zprávy byly v sále k dispozici. Výsledek hospodaření za rok 2011 je přílohou 
tohoto zápisu. Ing. Jaroslav Sedláček poděkoval všem sponzorům, kteří mimo rozpočet GCA pomáhali 
financovat výjezdy reprezentantů GCA. GCA hospodařil v roce 2011 se ziskem 36 668 Kč. 
Po přečtení zprávy se pan Bohuslav Kyjánek dotázal Ing. Jaroslava Sedláčka, proč výsledné kalkulace 
za členské poplatky nejsou v násobcích hodnoty členství. Ing. Jaroslav Sedláček to zdůvodnil doplatky 
za členství z minulého roku. 
Paní Iva Janstová vznesla dotaz co se udělá s nerozděleným ziskem Ing. Jaroslav Sedláček odpověděl, 
že část rezervy se bude rozpouštět na hrazení navýšení DPH, aby nebylo nutno navyšovat roční členské 
poplatky. Prezident GCA navrhl ponechat rezervu na příští období. 
 
Zpráva o hospodaření za rok 2011 byla schválena, 1 se zdržel. 
 
 
 
Bod 6) Zpráva o činnosti TCM GCA za rok 2011. Vyhodnocení sportovní činnosti za rok 2011 a 
plán činnosti v této oblasti na rok 2012. 
 

                  Tuto zprávu přednesla slečna Radka Vlašínová. Konstatovala, že sezóna 2011 byla nejlepší 
v celé historii klubu. V roce 2012 si reprezentační týmy kladou za cíl udržení pozice na špici 
výkonnostního golfu v ČR. Slečna Vlašínová sdělila, že reprezentační tým má v současnosti 23 hráčů. 
Na závěr poděkovala SR, sponzorům a hráčům za reprezentaci GCA za rok 2011.  
SR GCA na svém zasedání 3.10.2011 schválila vedoucím reprezentačních týmů (extraligových týmů) 
Ing. J.Vlašína, asistentkou vedoucího reprezentačních týmů slečnu Radku Vlašínovou, vedoucím TCM 
pana Radima Válku.  
 
Dotazy nebyly vzneseny a VH tuto zprávu vzala na vědomí.  
 
 
 

Bod 7) Zpráva o činnosti STK GCA za rok 2011  
 

 Ing.Martin Wojnar seznámil přítomné členy s činností STK a vyhodnocením činnosti za rok 2011. 
Dále informoval o změně složení STK, která proběhla v září 2011. STK se věnovala organizaci 
nedělních klubových turnajů, handicapových dnů, podpoře soutěžních týmů, zajištění rozhodčích a 
technické podpoře na významných turnajích klubu. Pan Ing. Wojnar konstatoval, že Den otevřených 
dveří se osvědčil a bude se konat i letošním roce.  
Závěrem pan prezident poděkoval panu Ing. Wojnarovi za jeho dosavadní činnost ve funkci předsedy 
STK. 
 
 
 
Bod 8) Volba prezidenta GCA  
 
 Předseda volební komise pan Michal Hlaváč zahájil volbu prezidenta GCA. Pan Ing. Sedláček 
navrhl jako kandidáta dosavadního prezidenta JUDr. Jiřího Kováře. Ten kandidaturu přijal a následně byl 
zvolen 104 hlasy. Zvolený prezident poděkoval za důvěru a zvolení do této funkce. 
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Bod 9) Volba SR GCA  
 
 Předseda volební komise požádal přítomné členy GCA o návrhy na členy SR GCA. Za právnické 
subjekty jsou členy SR p. Radim Válka a p. Oldřich Res.  
 Návrhy na 4 členy SR přednesl prezident klubu. Navrhl Ing. Jaroslava Sedláčka, Ing. Miroslava 
Kučerku, Ing. Petra Vávrů a Ing. Josefa Vlašína.  
Pan Petr Šustek navrhl Ing. Vítězslava Dostála. Všichni jmenovaní svou kandidaturu přijali. 
 
Volení kandidáti obdrželi níže uvedený počet hlasů: 
 
Ing. Jaroslav Sedláček   - 100 hlasů 
Ing. Miroslav Kučerka   - 86 hlasů 
Ing. Petr Vávrů   - 89 hlasů 
Ing. Josef Vlašín   - 90 hlasů 
Ing. Vítězslav Dostál   - 52 hlasů 
 
Za členy SR byli zvoleni Ing. Jaroslav Sedláček, Ing. Miroslav Kučerka, Ing. Petr Vávrů,  
Ing. Josef Vlašín. 
 
 
 
Bod 10) Návrh rozpočtu GCA pro rok 2012 a jeho schválení  
 

  
Ing. Jaroslav Sedláček seznámil přítomné s rozpočtem pro rok 2012, který je přílohou tohoto zápisu. 
Navrhl udržet výši  ročních členských poplatků ve stejné výši i pro další 2 roky. Důvodem je stabilita 
poplatku pro nové členy GCA. Na sportovní činnost je navržena částka ve výši 1 235 000,- Kč. Příjmy 
z ČGF a SAZKY jsou určeny pouze pro sportovní činnost. Pan prezident doplnil, že na podporu všech 
sportovních družstev GCA  je určeno pouze 10% z vybraných peněz členů GCA. 
 
Pan Sedláček dále navrhl splatnost členských příspěvků pro rok 2012 do 31.3.2012. 
Ten se rovněž zmínil, že p. Vlašín připravuje aplikaci „Kontrola úhrad členských poplatků“, která bude 
k dispozici na www.gca.cz, kde budou dostupné i pokyny k aplikaci. Každý člen si pak po zadání svého 
hesla bude moci ověřit správnou svých úhrad. 
 
 V rámci tohoto bodu byly vzneseny tyto dotazy: 
 
 
Dotaz: 
 
p. Nespěchalová  

- nezmínil jste se o sponzorských příspěvcích a kdo byli sponzoři v minulých letech 
 
Odpověď: 
 
p. Sedláček 

- zopakoval, že sponzorské peníze jsou určeny na sportovní činnost a vyjmenoval jednotlivé 
sponzory 

 
 
 
Dotaz: 
 
p. Kyjánek 

- příspěvek ze SAZKY je navýšení rozpočtu? 
 

http://www.gca.cz/
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Odpověď: 
 
p. Sedláček 

- konstatoval, že stejně jako u příspěvků z  ČGF jsou tyto peníze určeny na sportovní činnost 
 
 
Dotaz: 
 
p. Vernerová 

- co můžeme očekávat s navýšením rozpočtu a jak se to odrazí ve vylepšení hřiště 
 
Odpověď: 
 
p. Sedláček 

- navýšení je způsobeno inflační doložkou, 4% navýšením DPH a že za každých 10 členů 
doplácíme bonus 60 000,- Kč 

 
Odpověď: 
 
p. Válka 

- zdůraznil, že z rozpočtu je třeba odečíst platbu za GK Skalica ve výši  600 000,- Kč 
- připravuje se rekonstrukce greenu na jamce č.4  s tím souvisí založení provizorního greenu 
- peníze budou investovány na vyrovnání a opravu odpališť, dále na opravu závlahových zařízení 

a nákup strojů 
 
 
VH schválila rozpočet GCA pro rok 2012 jednohlasně.  
 
 
 
Bod 11) Doplnění stanov GCA 
  
Na návrh majitele hřiště SR navrhla doplnit bod3.VII Členství v GCA zaniká o bod f v tomto znění: 
 
„Členství v GCA zaniká rozhodnutím SR GCA v souvislosti s opakovaným zneužitím firemního členství 
ke komerčním účelům.“ 
 
VH tento návrh schválila, 1 se zdržel. 
 
 
 
Bod 12) Diskuse 
  
Dotaz: 
 
p. Lerch  

- jak je to se zaplněním hřiště GCA hráči z GK Skalica, kdo má z toho větší prospěch 
 
Odpověď: 
 
p. Válka 

- v současné době je to nevýhodné pro GK Skalica, která má 150 členů a GCA 872 
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Dotaz: 
 
p. Varta  

- do kdy jsou splatné příspěvky 
 
Odpověď: 
 
p. Sedláček 

- do 31.3.2012 
 
Poznámka:  nižší (řádný) poplatek  za roční členství by měl být uveden na www stránkách primárně 
 
 
 

Bod 13) Usnesení  
 

 Ing. Miroslav Kučerka  za návrhovou komisi přečetl návrh na usnesení z VH, který je přílohou 
tohoto zápisu. 
 
VH schválila tento návrh, 4 se zdrželi. 
 
 
 
Bod 14) Závěr  
 

 Prezident JUDr. Jiří Kovář poděkoval přítomným za účast na VH a popřál všem hezkou hru a 
příjemnou golfovou sezónu.  
 
 
 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jiří Uherek 
 
Ověřili:   Radka Vlašínová, Radim Válka   
 
 

 
 

Přílohy 
 
- Příloha č.1  - Výroční zpráva prezidenta GCA za rok 2011 
- Příloha č.2  - Zpráva o hospodaření za rok 2011 
- Příloha č.3  - Zpráva o činnosti STK GCA za rok 2011 
- Příloha č.4  - Návrh rozpočtu GCA pro rok 2012 
- Příloha č.5  - Návrh na usnesení z VH pro rok 2012 
 
 


